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Summary :

This study aims to examine and analyze the atomic shifts in the nature

of conflicts . since the beginning of the twenty—first century, the concept
of fifth—generation warfare has emerged that blurs the boundaries
between civilian and military, targeting both the state and society,and
hybrid warfare that focuses on all conventional and unconventional
aspects while emphasizing the use of technology to achieve strategic

gains without the need for direct confrontation.

This study also delves into the depths of the Ukrainian war, considering
it a challenge for both Russia and Western countries. Predicting the
future of this conflict requires an understanding of the complex dynamics
that shape modern international relations, in light of the escalation and
tension between the major powers, and their attempt to dominate the

world.




Résumé:

Cette étude vise a examiner et a analyser les changements atomiques

dans la nature des conflits. Depuis le début du xxle siécle, le concept

de guerre de cinquieme génération a émergé ,brouillant les frontiéres

entre le civil et le militaire, ciblant a la fois I'Etat et la société, et la
guerre hybride qui se concentre sur tous les aspects conventionnels et
non conventionnels tout en mettant l'accent sur ['utilisation de la
technologie pour obtenir des gains stratégiques sans avoir besoin d'une

confrontation.

Cette étude plonge également dans les profondeurs de la guerre
ukrainienne,la considérant comme un défi a la fois pour la Russie et
pour les pays occidentaux. Prédire I'avenir de ce conflit nécessite une
compréhension des dynamiques complexes qui fagonnent les relations
internationales modernes,a la lumiére de l'escalade et de la tension

entre les grandes puissances,et de leur tentative de dominer le monde.




